
Referat bestyrelsesmøde 03.10.23 

 

 Tilstede: Kirsten, Michelle, Charlotta, Jesper og Sandra 

 

1. Beboere henvendelser: 

- En henvendelse vedr. rengøring af festsalen. Standarten ved leje var kritisk. Der trænger til 

hovedrengøring. Komfur virker ikke, sikring springer, vindue beskidt, manglende service 

               Der gives besked til viceværten vedr. komfur og sikringer. 

               Michelle gennemgår rengøringslisten i festsalen og tæller service  

        -  henvendelse vedr. el stander. 

           Pgl. orienteres om behovsundersøgelse i efteråret. 

        - henvendelse vedr. ødelagt hæk pga trafik fra sti.  

           Pgl henvises til at drøfte dette med viceværten. 

                

2. Nyt fra ungdomsbo 

- Ladestandere til el biler: UB forventer, at behovsundersøgelsen vil starte slutningen af 

oktober / november 2023.  

- Råderet: Modtaget besked fra UB. Råderetten er først gyldigt, når det er godkendt af 

organisationsbestyrelsen og det kommunale tilsyn. Arbejdet forventes først færdig tidligst 

november 2023. 

Beboerne henvises til at kontakte kundecentret, der behandler sagerne.  

Der kommer yderligere informationer i næste trappenyt. 

 

3. Formanden holder møde med Per 

Der drøftes Havespand, Storskrald, Pap container iht beboere ønsker fra sidste generalforsamlingen. 

 

4. Nye aktiviteter - årshjul 

Hver anden tirsdag Kreativ / spille aften 

 Vi undersøger om det kan lade sig gøre, at arr. kranse/blomster binding i november 23. 

Feb 24 : Fastelavnfest 

Marts 24: Øl smagning 

Juni 24 Lille sank hans fest 

Sep 24:  fællesspisning 



Okt 24: pool turnering 

 

 

5. Loppemarked 

Opgavefordeling og åbne for deltager kl  10.15: Sandra, Kirsten 

Salg:  Kirsten 

Købe: kaffe, henter kage: Charlotta 

 Reklame facebook: Michelle   

rydde op/ gøre rent: Jesper, Amanda  

   

1. Lejere af gæsteboliger, festsal og klub  

Hvis en lejer ikke gør rent efter sig, når de har lejet gæsteboligerne mv, vil de få 6 mdr. karantæne. 

 

9.  lyssensor i gæsteværelserne. 

 Muligheden drøftes med viceværten. 

 

 


